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PROTOKÓŁ Nr 0002.14.2018 z I sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie 
w dniu 23 listopada 2018 r. 

 
Obrady rozpoczęto 23 listopada 2018 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 18:38 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych: 
1. Piotr Bodnar 
2. Miłosz Mateusz Brodzikowski 
3. Czesław Stefan Grzeszyński 
4. Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak 
5. Stanisław Kaczmar 
6. Krzysztof Kluczyński 
7. Arleta Barbara Lubieniec 
8. Małgorzata Jolanta Matuszewska 
9. Przemysław Artur Mikołajczyk 
10. Piotr Miszkiewicz 
11. Radosław Murkowski 
12. Elżbieta Krystyna Musiałek 
13. Przemysław Antoni Pokład 
14. Roman Rakowski 
15. Jan Zdzisław Rerus 
16. Sebastian Tomasz Różycki 
17. Wojciech Szefner 
18. Agnieszka Joanna Szeląg 
19. Zbigniew Trompa 
20. Roman Wilczyński 
21. Izabela Katarzyna Wojewoda 
 
1. Wręczenie zaświadczeń o wyborze radnego 
 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Krzysztof Sadowski wręczył radnym zaświadczenia o 
wyborze. 
 
2. Otwarcie sesji 
 
Prowadząca obrady najstarsza wiekiem radna Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Krystyna Jagodzińska-
Kochaniak otworzyła obrady I sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. Sesja trwała od godz. 
12:00 do godz. 18:30. Prowadząca obrady, powitała obecnych na sali radnych Rady Miejskiej, 
ustępującego Burmistrza Sulechowa Ignacego Odważnego, Burmistrza elekta Wojciecha Sołtysa, 
sołtysów sołectw Gminy Sulechów, radnych Sejmiku Województwa Lubuskiego, radnych Rady Powiatu 
Zielonogórskiego oraz mieszkańców Gminy Sulechów. 
 
3. Ślubowanie radnych 
 
Prowadząca obrady radna Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak odczytała 
tekst ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
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radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. Radni złożyli ślubowanie w kolejności alfabetycznej wygłaszając słowo "ślubuję" oraz 
„tak mi dopomóż Bóg”. 
 
4. Uchwalenie porządku obrad 
 
Prowadząca obrady radna Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak odczytała 
porządek obrad dostarczony przez Komisarza Wyborczego. Radni przyjęli porządek obrad w 
głosowaniu jawnym jednogłośnie 21 głosów za. 
 
5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 
 
Prowadząca obrady radna Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak 
przedstawiła sposób głosowania tajnego (stanowi załącznik do protokołu). 
 
5.A. Wybór komisji skrutacyjnej 
 
5.A.1. Zgłoszenie kandydatów do komisji skrutacyjnej 
 
Prowadząca obrady radna Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak 
zaproponowała aby komisja składała się z 5 osób. Rada przyjęła propozycję przez aklamację. Zgłoszono 
następujące osoby do pracy w komisji skrutacyjnej: radny Sebastian Różycki zgłosił kandydaturę radnej 
Małgorzaty Matuszewskiej, radny Radosław Murkowski zgłosił kandydaturę radnego Piotra 
Miszkiewicza, radny Jan Rerus zgłosił kandydaturę radnego Romana Rakowskiego, radny Stanisław 
Kaczmar zgłosił kandydaturę radnego Przemysława Mikołajczyka, radny Miłosz Brodzikowski zgłosił 
kandydaturę radnego Przemysława Pokłada. Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
5.A.2. Głosowanie składu komisji skrutacyjnej 
 
Głosowanie w sprawie zatwierdzenia radnych: Małgorzaty Matuszewskiej, Romana Rakowskiego, 
Przemysława Pokłada, Przemysława Mikołajczyka, Piotra Miszkiewicza jako składu komisji skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
5.B. Zgłoszenie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie 
 
Radny Piotr Miszkiewicz zgłosił kandydaturę radnej Izabeli Wojewody. Radna Arleta Lubieniec zgłosiła 
kandydaturę radnego Sebastiana Różyckiego. Oboje zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Radny Jan Rerus wyraził wątpliwość w sprawie kandydatury radnej Izabeli Wojewody z uwagi na 
występujące zdaniem radnego nieprawidłowości w temacie sprawowania przez panią Wojewodę 
funkcji Przewodniczącej Rady Rodziców w szkole podstawowej nr 3. Zdaniem radnego Rerusa 
wspomniana Rada Rodziców, a tym samym przewodnicząca tejże nie rozliczyła się z wydatków w 
czasie sprawowania funkcji, nie gromadzono rachunków i faktur zakupów, nie opracowano regulaminu 
ani nie uchwalono zasad rachunkowości Rady Rodziców. Zdaniem radnego dowodzi to nieumiejętności 
sprawowania przez kandydatkę funkcji społecznych. Radna Izabela Wojewoda ad vocem stwierdziła, że 
informacje przedstawione przez radnego Rerusa są kłamliwe i szkalujące. Regulamin, o którym radny 
Rerus mówił, iż nie istnieje jest opracowany i uchwalony. Widocznie pan radny nie dość dobrze szukał. 
Rada rodziców zawsze rozliczała się zgodnie z przepisami prawa, procedurami i regulaminem. Zamiast 
paragonów i faktur były umowy i inne potwierdzenia płatności. Konto rady rodziców zostało założone 
zgodnie z nową ustawą o systemie oświaty a co więcej rada rodziców otrzymywała co roku 
absolutorium. To, że informacje na ten temat nie znalazły się na stronie internetowej szkoły nie jest już 
rzeczą za którą radna Wojewoda może odpowiadać. Natomiast jeśli radny ma informacje o 
nieprawidłowościach i przestępstwach to powinien je zgłosić odpowiednim służbom. Radny Miłosz 
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Brodzikowski złożył wniosek o zwołanie 15 minutowej przerwy. Wniosek został przyjęty - wyniki 
głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Prowadząca 
obrady radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak ogłosiła 15 minut przerwy. Po przerwie obrady 
wznowiono. Radna Izabela Wojewoda ad vocem poprosiła o zabranie głosu przez osoby, które 
współpracowały z radą rodziców. Radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak uznała, że jest to zbędne. 
Radny Jan Rerus kontynuując stwierdził iż nastąpi zgłoszenie do urzędu skarbowego firm które 
wykazano w umowach z radą rodziców i okaże się jak było w rzeczywistości. Radny Jan Rerus wniósł o 
przeprowadzenie kontroli wydatkowania środków przez Rady Rodziców w szkołach prowadzonych 
przez Gminę od roku 2013. Radny wniósł do Rady o wpisanie do planu pracy Komisji Rewizyjnej 
przeprowadzenia kontroli wydatkowania środków przez rady rodziców oraz do Kuratorium Oświaty 
zgłoszeniu o nieprawidłowości w sprawowaniu funkcji przez radę rodziców w SP3. Radny 
poinformował, że doniesienie złoży do prokuratury osobiście. Radny zaapelował o niegłosowanie na 
kandydaturę radnej Izabeli Wojewody na funkcję Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sulechowie. Radny 
Stanisław Kaczmar poinformował, że sam padł ofiarą „knowań” radnego Jana Rerusa, a jeśli są dowody 
na nieprawidłowości to należy to zgłosić do prokuratury. Rada przychylając się do wniosku radnego 
Rerusa straci szansę na bycie dobrą radą od samego początku. Według radnego Kaczmara radny Rerus 
zniesławił radną Izabelę Wojewodę. Rada zaczyna obrady od prania brudów a nie rzetelnej pracy. 
Radny Stanisław Kaczmar stwierdził, że w tej samej radzie rodziców zasiadał radny Sebastian Różycki, 
który może się na ten temat wypowiedzieć. Radny Wojciech Szefner poprosił aby radny Sebastian 
Różycki wypowiedział się w wspomnianej sprawie. Prowadząca obrady radna Krystyna Jagodzińska-
Kochaniak stwierdziła, że głosowanie w sprawie wyboru kandydatów pokaże jakie zdanie na temat 
sprawy mają radni, i dalsze przedłużanie dyskusji w tej sprawie jest bezcelowe. Radny Sebastian 
Różycki poinformował, że współpraca z panią Izabelą Wojewodą pod względem wydatkowania 
środków Rady Rodziców nie nosi znamion żadnych nieprawidłowości, a szkoła się rozwija. Wszystkie 
dokumenty są zaś do wglądu. 
 
5.C. Przedstawienie sposobu głosowania tajnego 
 
Prowadząca obrady radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak ogłosiła 10 minut przerwy aby komisja 
skrutacyjna mogła dokonać spośród siebie wyboru przewodniczącego oraz wykonać karty do 
głosowania. Po przerwie obrady wznowiono. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna Małgorzata 
Matuszewska przedstawiła sposób głosowania tajnego (w załączniku). 
 
5.D. Głosowanie tajne na kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie 
 
Radni wywoływani w kolejności alfabetycznej dokonali wyboru tajnego umieszczając kartę do 
głosowania w urnie. Po zakończeniu głosowania prowadząca obrady radna Krystyna Jagodzińska-
Kochaniak ogłosiła przerwę. Po przerwie obrady wznowiono. Komisja skrutacyjna po przeliczeniu 
głosów poinformowała co następuje: radna Izabela Wojewoda otrzymała 14 głosów z czego głosów za 
13, głosów przeciw 0 oraz głosów wstrzymujący się 1, radny Sebastian Różycki otrzymał 7 głosów, z 
czego głosów za 7, głosów przeciw 0 oraz głosów wstrzymujący się 0. W wyniku przeprowadzenia 
głosowania tajnego na Przewodniczącą Rady Miejskiej w Sulechowie wybrana została radna Izabela 
Wojewoda (protokół komisji rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu).  
 
5.E. Głosowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Sulechowie (druk nr 1) 
 
Wyniki głosowania - ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 
imienne: ZA (21) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna 
Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, 
Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław 
Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław 
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Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 
Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
 
5.F. Przejęcie prowadzenia obrad przez nowo wybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Sulechowie 
 
Nowa Przewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Izabela Wojewoda przejęła prowadzenie dalszej 
części obrad I sesji VIII Kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. Przewodnicząca Izabela Wojewoda 
podziękowała za dokonanie wyboru wszystkim radnym Rady Miejskiej w Sulechowie. 
 
6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
 
6.A. Wybór komisji skrutacyjnej 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Izabela Wojewoda zaproponowała aby ta sama komisja 
skrutacyjna dokonała przeprowadzenia wyboru I Wiceprzewodniczącego. Rada przyjęła tę propozycję 
przez aklamację. 
 
6.A.1. Zgłoszenie kandydatów do komisji skrutacyjnej 
 
W skład komisji skrutacyjnej ponownie weszli radni: Małgorzata Matuszewska, Roman Rakowski, 
Przemysław Pokład, Przemysław Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz. 
 
6.A.2. Głosowanie składu komisji skrutacyjnej 
 
Głosowanie w sprawie zatwierdzenia radnych: Małgorzaty Matuszewskiej, Romana Rakowskiego, 
Przemysława Pokłada, Przemysława Mikołajczyka, Piotra Miszkiewicza jako składu komisji skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
6.B. Zgłoszenie kandydatów na I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie 
 
Radny Przemysław Mikołajczyk zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Kaczmara. Radna Arleta 
Lubieniec zgłosiła kandydaturę radnego Sebastiana Różyckiego. Obaj kandydaci wyrazili zgodę. Więcej 
kandydatur nie zgłoszono. 
 
6.C. Przedstawienie sposobu głosowania tajnego 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej przedstawiła zasady tajnego głosowania. Przewodnicząca Rady 
Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy w celu przygotowania kart do głosowania. 
 
6.D. Głosowanie tajne na kandydatów na I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie 
 
Radni wywoływani w kolejności alfabetycznej dokonali wyboru tajnego umieszczając kartę do 
głosowania w urnie. Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej Izabela Wojewoda 
ogłosiła przerwę. Po przerwie obrady wznowiono. Komisja skrutacyjna po przeliczeniu głosów 
poinformowała co następuje: radny Stanisław Kaczmar otrzymał 14 głosów z czego głosów za 13, 
głosów przeciw 0 oraz głosów wstrzymujący się 1, radny Sebastian Różycki otrzymał 7 głosów, z czego 
głosów za 7, głosów przeciw 0 oraz głosów wstrzymujący się 0. W wyniku przeprowadzenia głosowania 
tajnego na I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie wybrany został radny Stanisław 
Kaczmar (protokół komisji rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu). 
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6.E. Głosowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru I Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Sulechowie (druk nr 2) 
 
Wyniki głosowania - ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 
imienne: ZA (21) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna 
Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, 
Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław 
Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław 
Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 
Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
 
6.F. Wybór komisji skrutacyjnej 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Izabela Wojewoda zaproponowała aby ta sama komisja 
skrutacyjna dokonała przeprowadzenia wyboru I Wiceprzewodniczącego. Rada przyjęła tę propozycję 
przez aklamację. 
 
6.F.1. Zgłoszenie kandydatów do komisji skrutacyjnej 
 
W skład komisji skrutacyjnej ponownie weszli radni: Małgorzata Matuszewska, Roman Rakowski, 
Przemysław Pokład, Przemysław Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz. 
 
6.F.2. Głosowanie składu komisji skrutacyjnej 
 
Skład komisji skrutacyjnej został przyjęty przez aklamację. 
 
6.G. Zgłoszenie kandydatów na II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie 
 
Radny Miłosz Brodzikowski zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Szeląg. Radna wyraziła zgodę. Więcej 
zgłoszeń nie było. 
 
6.H. Przedstawienie sposobu głosowania tajnego 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej przedstawiła zasady tajnego głosowania. Przewodnicząca Rady 
Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy w celu przygotowania kart do głosowania. 
 
6.I. Głosowanie tajne na kandydatów na II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie 
 
Radni wywoływani w kolejności alfabetycznej dokonali wyboru tajnego umieszczając kartę do 
głosowania w urnie. Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca Rady Miejskiej Izabela Wojewoda 
ogłosiła przerwę. Po przerwie obrady wznowiono. Komisja skrutacyjna po przeliczeniu głosów 
poinformowała co następuje: radna Agnieszka Szeląg otrzymała 21 głosów z czego głosów za 17, 
głosów przeciw 0 oraz głosów wstrzymujący się 4. W wyniku przeprowadzenia głosowania tajnego na II 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie wybrana została radna Agnieszka Szeląg 
(protokół komisji rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu). 
 
6.J. Głosowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Sulechowie (druk nr 3) 
 
Wyniki głosowania - ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, 
Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara 
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Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 
Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 
Trompa, Roman Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
 
7. Ślubowanie wybranego Burmistrza 
 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Krzysztof Sadowski odczytał na następnie wręczył 
wybranemu w wyborach na Burmistrza Sulechowa Panu Wojciechowi Sołtysowi zaświadczenie o 
wyborze. Burmistrz Wojciech Sołtys złożył ślubowanie wygłaszając tekst: Obejmując urząd burmistrza, 
Sulechowa, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować 
będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy, tak mi dopomóż Bóg. Burmistrz 
podziękował za zaufanie mieszkańcom gminy Sulechów. Burmistrz podkreślił, że ważny jest dla niego 
rozwój gospodarczy oraz estetyka i porządek w mieście i gminie. Burmistrz Wojciech Sołtys 
podziękował za wiele lat pracy ustępującemu burmistrzowi Ignacemu Odważnemu. Burmistrz 
Wojciech Sołtys poinformował, że obowiązki zastępcy będzie nadal pełniła Pani Danuta Jurzak. 
Ustępujący Burmistrz Ignacy Odważny podziękował za miłe słowa nowemu burmistrzowi i pokrótce 
odniósł się do minionej kadencji a także złożył gratulacje z wyboru nowej radzie i burmistrzowi.  
 
Wniosek formalny radnego Piotra Bodnara o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w 
sprawie powołania komisji: Rewizyjnej; Skarg, Wniosków i Petycji; Przestrzegania Prawa i Ochrony 
Środowiska; Budżetu i Gospodarki; Zdrowia, Oświaty i Kultury oraz Do Spraw Wsi a także wyboru ich 
przewodniczących i składów osobowych. Wyniki głosowania - ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Przewodnicząca Rady Miejskiej Izabela Wojewoda poinformował o 
ukonstytuowania się w między czasie klubów radnych. Składy osobowe klubów stanowią załącznik do 
protokołu. Przewodnicząca ogłosiła 20 minut przerwy w celu przygotowania stosownych projektów 
uchwał. 
 
8. Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
8.A. powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 4) 
 
Po przerwie obrady wznowiono. Radny Stanisław Kaczmar zgłosił radnego Sebastiana Różyckiego na 
funkcję przewodniczącego komisji. Radny wyraził zgodę. Głosowano w sprawie: wyboru radnego 
Sebastiana Różyckiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki 
głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: 
ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 
Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata 
Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz 
Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. 
NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński 
 
Radny Sebastian Różycki zaproponował, aby każdy z kubów przedstawił kandydaturę swojego członka 
do pracy w komisji. Ustalono liczbę członków na 5 osób. Głosowano w sprawie: ustalenia liczby 
członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie - 5 osób. Wyniki głosowania - ZA: 20, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, 
Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, 
Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, 
Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, 
Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech 
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Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) 
Roman Wilczyński 
 
Do pracy w komisji zgłosili się następujący radni: Miłosz Brodzikowski, Zbigniew Trompa, Roman 
Wilczyński oraz Jan Rerus. Radny Przemysław Mikołajczyk zapytał, czy zgłoszenie do komisji musi się 
odbyć oficjalnie w kancelarii. Radny Sebastian Różycki stwierdził, że złożone oświadczenie na ręce 
Przewodniczącej Rady jest wystarczające. Radczyni Anna Kowalska-Kasprzak według art. 65, ust 4 i 5 
statutu mówią że należy odczytać treść oświadczenia kandydata jeśli jest takowe lub zapytać o zgodę 
obecnych kandydatów. Obecni kandydaci wyrazili zgodę. Przewodnicząca odczytała oświadczenie 
nieobecnego na tej części obrad radnego Romana Wilczyńskiego. 
 
Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o głosowaniu całego składu wszystkich 
komisji „en bloc”. Głosowano w sprawie: powołania radnych: Miłosza Brodzikowskiego, Zbigniewa 
Trompy, Romana Wilczyńskiego oraz Jana Rerusa na członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Sulechowie. Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, 
Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara 
Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 
Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 
Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej (druk nr 4). Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan 
Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta 
Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 
Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 
Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński 
 
8.B. powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 5) 
 
Radny Stanisław Kaczmar zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Kluczyńskiego. Radny wyraził zgodę. 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. Głosowano w sprawie: wyboru radnego Krzysztofa Kluczyńskiego na 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki głosowania - 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (17) 
Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, 
Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław 
Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław 
Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, 
Izabela Katarzyna Wojewoda. WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Czesław Stefan Grzeszyński, Krzysztof Kluczyński, 
Arleta Barbara Lubieniec. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Głosowano w sprawie: ustalenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Sulechowie - 4 osoby. Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan 
Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta 
Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 
Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 
Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
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Kluby zgłosiły kandydatury następujących radnych do pracy w komisji: Piotr Miszkiewicz, Małgorzata 
Matuszewska, Elżbieta Musiałek i Jan Rerus. Radni wyrazili zgodę. 
 
Głosowano w sprawie: powołania radnych: Piotra Miszkiewicza, Małgorzaty Matuszewskiej, Elżbiety 
Musiałek i Jana Rerusa na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie. 
Wyniki głosowania - ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 
imienne: ZA (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna 
Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz 
Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Arleta Barbara Lubieniec. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 5) 
 
Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, 
Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara 
Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 
Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 
Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
8.C. powołania Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sulechowie (druk 
nr 6) 
 
Radna Agnieszka Szeląg zgłosiła kandydaturę radnego Przemysława pokłada na Przewodniczącego 
Komisji. Radny wyraził zgodę. Głosowano w sprawie: wyboru radnego Przemysława Pokłada na 
Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sulechowie. 
Wyniki głosowania - ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, 
Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz 
Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Arleta Barbara Lubieniec. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Następujący radni wyrazili chęć i zgodę na pracę w komisji: Przemysław Mikołajczyk, Małgorzata 
Matuszewska, Arleta Lubieniec, Piotr Miszkiewicz. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Przestrzegania Prawa i 
Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 6). Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz 
Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław 
Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław 
Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław 
Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, 
Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman 
Wilczyński. 
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8.D. powołania Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 7) 
 
Radny Radosław Murkowski zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Szefnera na przewodniczącego 
komisji. Radny wyraził zgodę. Głosowano w sprawie: wyboru radnego Wojciecha Szefnera na 
przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki głosowania - ZA: 
18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (18) Piotr 
Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-
Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, 
Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan 
Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew 
Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. WSTRZYMUJĘ SIĘ (2). Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata 
Jolanta Matuszewska. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Następujący radni wyrazili chęć i zgodę na pracę w komisji: Zbigniew Trompa, Roman Rakowski, 
Przemysław Mikołajczyk, Radosław Murkowski, Izabela Wojewoda, Piotr Bodnar, Krystyna Jagodzińska-
Kochaniak, Sebastian Różycki, Agnieszka Szeląg, Stanisław Kaczmar. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Gospodarki 
Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20). Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław 
Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, 
Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr 
Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 
Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 
Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1). Roman Wilczyński 
 
8.E. powołania Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 8) 
 
Radna Agnieszka Szeląg zgłosiła kandydaturę radnego Miłosza Brodzikowskiego na przewodniczącego 
komisji. Radny wyraził zgodę. Głosowano w sprawie: wyboru radnego Miłosza Brodzikowskiego na 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki głosowania 
- ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (17) 
Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Stanisław Kaczmar, Krzysztof 
Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna 
Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, 
Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata 
Jolanta Matuszewska. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Następujący radni wyrazili chęć i zgodę na pracę w komisji: Roman Rakowski, Izabela Wojewoda, 
Arleta Lubieniec, Agnieszka Szeląg. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Oświaty i 
Kultury Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 8). Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz 
Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław 
Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław 
Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław 
Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, 
Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman 
Wilczyński 
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8.F. powołania Komisji Do Spraw Wsi Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 9) 
 
Radny Radosław Murkowski zgłosił kandydaturę radnego Piotra Bodnara na przewodniczącego komisji. 
Radny wyraził zgodę. Głosowano w sprawie: wyboru radnego Piotra Bodnara na Przewodniczącego 
Komisji Do Spraw Wsi Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki głosowania - ZA: 16, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (16) Miłosz Mateusz 
Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, 
Krzysztof Kluczyński, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, 
Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Piotr Bodnar, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Roman 
Rakowski. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński. 
 
Następujący radni wyrazili chęć i zgodę na pracę w komisji: Zbigniew Trompa, Przemysław Pokład, 
Radosław Murkowski, Roman Wilczyński (odczytano oświadczenie radnego), Wojciech Szefner, 
Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Elżbieta Musiałek, Krzysztof Kluczyński, Czesław Grzeszyński. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Do Spraw Wsi Rady 
Miejskiej w Sulechowie (druk nr 9). Wyniki głosowania - ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław 
Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, 
Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr 
Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 
Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, 
Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (1) Roman Wilczyński 
 
9. Sprawy różne 
 
Przewodnicząca poinformowała radnych o konieczności przekazania oświadczeń majątkowych w ciągu 
30 dni od dnia ślubowania. Radny Radosław Murkowski zaproponował, przyjęcie uchwały w sprawie 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego. Radny Sebastian Różycki zaproponował zwoływanie sesji o 
godzinie 8:00 lub 9:00, co ułatwi pracę rady. Przewodnicząca poprosiła o opinię kluby radnych w tej 
sprawie. Radny Stanisław Kaczmar poprosił o informację o stanie finansów, należności jakie muszą 
zostać pokryte, itp. zanim rada rozpocznie pracę nad przyszłorocznym budżetem. Radny poinformował 
o wniosku w sprawie zwołania spotkania rady z wojewódzkim inspektorem ochrony środowiska w 
sprawie wysypiska w miejscowości Nowy Świat. Burmistrz Sulechowa Wojciech Sołtys poprosił o 5 
minut przerwy. Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. Po przerwie obrady wznowiono. Zastępca 
Burmistrza Sulechowa Danuta Jurzak poinformowała o propozycjach szkoleń dla radnych. Informacje 
na ten temat zostaną przesłane radnym. Burmistrz Wojciech Sołtys poinformował, że z punku widzenia 
zarządzania wniosek o zwoływanie sesji w godzinach porannych jest zasadny z uwagi na to, iż są to 
godziny pracy urzędu. W sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Burmistrz 
przychyla się do wniosku. Burmistrz przyznał, że z jego wiedzy sytuacja finansowa nie jest zła. Czekamy 
na środki z tytułu dofinansowania termomodernizacji przedszkoli. Skarbnik Gminy Magdalena Klucznik 
poinformowała, że zadłużenie wynosi w tym momencie ponad 12 586 000 zł. 5 600 000 zł z obligacji 
być może nie będzie realizowana w sytuacji gdy środki z termomodernizacji wpłyną do końca grudnia. 
Płatności bieżące są realizowane bez opóźnień. Planowane jest nie przenoszenie żadnych zobowiązań 
na przyszły rok. Przewodnicząca Izabela Wojewoda zwróciła uwagę, że pora jest już dość późna i z tej 
przyczyny szczegółowe odpowiedzi w sprawie finansów gminy powinny zostać udzielone w czasie 
spotkania rady w sprawie budżetu. Burmistrz Wojciech Sołtys zaapelował, jednak o udzielenie głosu. 
Radny Sebastian Różycki poparł zdanie burmistrza. Kierownik Damian Stachowiak poinformował, że 
gmina ma przygotowane do sprzedaży nieruchomości na kwotę 6 800 000 zł. Kierownik zapewnił, że 
przygotowany zostanie także wykaz nieruchomości które po zmianach MPZP mogą też zostać 
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przygotowane do sprzedaży. Burmistrz poinformował, że kabel ułożony w strefie gospodarczej dotyczy 
tylko oświetlenia. Kabel zasilający przyszłe zakłady jest jeszcze do zrobienia. Burmistrz poparł 
propozycję spotkania z wojewódzkim inspektorem ochrony środowiska. Burmistrz nie przewiduje 
audytu finansów w najbliższym czasie. Burmistrz poinformował, że w dniu 15 grudnia na placu 
ratuszowym odbędzie się kiermasz Bożonarodzeniowy. Przewodnicząca rady poinformowała, że z 
uwagi na doprecyzowanie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej gdzie uchwalono 5 
członków zamiast 4 jest konieczna reasumpcja głosowania. A zatem przewodnicząca złożyła wniosek o 
zmianę porządku obrad po przez wprowadzenie pod głosowanie druku nr 10 - o zmianie uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie. Głosowano w sprawie: wniosek 
Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sulechowie Izabeli Wojewody o zmianę porządku obrad po przez 
wprowadzenie pod głosowanie druku nr 10 - o zmianie uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie. Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
10. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 10) 
 
Głosowano w sprawie: projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Sulechowie (druk nr 10). Wyniki głosowania - ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, 
Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Stanisław Kaczmar, Krzysztof 
Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, 
Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, 
Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela 
Katarzyna Wojewoda. NIEOBECNI (3) Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Roman Wilczyński 
 
11. Zakończenie obrad 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad sesji został zrealizowany. Ogłosiła ten 
fakt poprzez wypowiedzenie formuły „I sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie ogłaszam za 
zamkniętą”. Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała wszystkim obecnym za udział w obradach. 
Obrady sesji zakończono o godz. 18:38. 
 
 
Protokołował: 
 
Bartosz Buda  ................................. 
 
 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Sulechowie 

 
Izabela Wojewoda 


